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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ Érkezett: 2015 NOV 2 3 .

Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012. év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Seszták Miklós nemzeti fejlesztési minisztériumot vezető Miniszter Úrho z

„Jövőre miért tüntetik el a gyorsvonatokat a MÁV menetrendjéből?
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az utazóközönség az új vasúti menetrend életbe lépésével, rosszabb feltételekkel juthat el egyi k
városból a másikba, mint most . Miért jó a MÁV-nak, ha megnehezíti a családok, egyetemisták ,
munkába járók helyzetét azzal, hogy a vasúti személyszállításból eltünteti a gyorsvonatokat é s
a kisebb városokba is csak személyvonatokkal lehet majd a f ővonalakon eljutni, vagy
átszállással ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2015 . november 23 .
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